
 

 51/5/1/51  מיום ישיבת ועדת חינוך תקציר

 

 (רשימת הנוכחים מצורפת בטבלה נפרדת)

 

 ראש המועצה שביט מס דיבר על חשיבות החינוך והעלאתו לראש סדר העדיפויות. .1

קבוצת הורים דרשה לקבל תשובות לגבי מצב התיכון והחט"ב. נציגי המועצה ענו כי כוונת המועצה  .2

להתקדם בתוכנית לבנית תיכון ישובי שיפתח בעוד שנתיים וחצי )מחזור כיתות ז' הנוכחי( . חובת 

משרד החינוך  מולהמועצה לבצע בדיקת מחודשת של התאמת התוכנית לצרכי המערכת והתלמידים 

ואז תחל לפעול ועדה  21/2/2/13ציגי התושבים. החלטה סופית לגבי תוכניות הבינוי תינתן עד ונ

 לבנית התוכנית הפדגוגית של התיכון.

 דברה על למידה משמעותית ועל מטרות ועדת החינוךמיכל זק חברת המועצה ויו"ר ועדת חינוך  .2

 )פרטים במצגת המצורפת(

ברה על חשיבות שיתופי הפעולה בתחום החינוך ונהלי עבודה חברת המועצה וסגנית יו"ר קרן גרין ד .3

 )פרטים במצגת(

 2/13צביה שמע מנהלת אגף חינוך ורחל זהבי מנהלת מחלקת חינוך הציגו את תוכניות האגף לשנת  .5

 פרטים במצגת(.) בתחום הפדגוגי והערכי, בגני הילדים, בתי הספר ובנוער

 ס בפעילות החינוכית בישוב."המתנשיתוף צחי ברבר מנהל המתנס דיבר על  .6

 נציגי מועצת הנוער הציגו את פעילותם וקראו לתושבים ולבני נוער להצטרף לפעילות. .7

בתום חלק זה של הישיבה נערך סבב ובו הציגו התושבים את עצמם ואת הנושאים שהם מעונינים  .8

 לקדם בחינוך.

פרוט בהקדם האפשרי )ות הועלו שאלות ובקשות במספר נושאים שעליהם הובטח כי ינתנו תשוב .9

 .מצורף(במסמך 

נעשתה חלוקה לועדות משנה, בהן יוכלו התושבים לפעול ולקדם פרויקטים בשיתוף לאחר הישיבה  ./1

 .מצורף(פרוט במסמך ) המועצה ואגף החינוך.

 

 


